
 

 

FROLAND KOMMUNE 
Oppvekstutvalget 

 
 
 

Referat fra møte i Oppvekstutvalget 
 
Til stede: 
Stian Omdalsmoen (leder), Maria Aabøe Moen (nestleder), Kristin Ljosland, Siw Hagane 
Haslemo, Jens Leirvåg, Roar Sønnik Larsen, Inger Lene Håland og Ingunn Fjærbu 
Roppestad.  
 
Fra administrasjonen: 
Gry Reiulfsen (kommunalsjef oppvekst og utdanning), Line Løvjomås Larsen 
(barnehagefaglig rådgiver), Erik Songe-Møller (skolefaglig rådgiver).  
 
Tidspunkt: 
Tirsdag, 29.10.24 kl. 13.00 – 16.00. 
 
 
Orienteringer: 
 

• Omvisning og orientering v/styrer Janne Veråsdal Mjåvatn. 

• Tilsyn ved Froland barneskole. 

• Konsekvenser ved redusert foreldrebetaling i barnehage og SFO. 

• Oppsigelse av leieavtale med fylkeskommunen på hall og garderober. 
 
Saker: 
 
Sak 8/24: Satsingsområder 2025 og fremover 
 
Det ble diskutert hvilke satsingsområder som bør prioriteres i sektoren. Det var bred enighet 
og ønske om mer fokus på inkludering i hele opplæringsløpet. Variert, praktisk undervisning 
og lek ble nevnt av flere. Det ble også stilt spørsmål om skjermbruk i skolen.  
 
Administrasjonen tar med seg utvalgets innspill i budsjettprosessen og videre i utarbeidelse 
av sektorplan.   
 
Sak 9/24: Innsparingstiltak  
 
Sektoren er bedt om å se på alle tiltak som kan føre til innsparing i neste års budsjett. 
Administasjonen la frem noen av tiltaksforslagene: 
 

• Nedleggelse av Mykland skole og SFO 

• LOS-funksjon (ungdomsveileder) 

• Miljøarbeidere i skolen 

• Fosterhjem og tiltaksteam i barnevernstjenesten 
 
Alle innsparingstiltak vil bli utredet og risikovurdert, og legges frem i formannskapsmøte.  
 
Sak 10/24: Møteplan for 2025 
 



Det ble lagt frem forslag til møteplan for 2025. Innspill: 
Fast ukedag er vanskelig å få til for enkelte. Forslaget er å variere på tidspunktene, men at 
de fortsatt legges 1-2 uker før kommunestyremøter.  
 
Det var enighet om å fortsette å besøke de siste barnehagene, samt Familiens Hus.  
 
Det var forslag om å redusere antall møter fra 9 til 6, mot av vi beholder utvidet møtetid på 3 
timer.  
 
Administrasjonen utarbeider nytt forslag til møteplan 2025 til neste møte.  
 
 
 
 
Erik Songe-Møller 
30.10.24 


